
Geachte minister,  
 
Ik ben sinds 2019 Statenlid en één van de weinige jonge vrouwen die dit statenwerk doet. Ik 
doe het werk met veel plezier. Ik ben het Statenlidmaatschap ondertussen mijn hobby gaan 
noemen, want zo voelt het ook. Veel avonduren en weekenden spendeer ik hieraan. Ik denk 
dat ik gemiddeld 20-30 uur per week steek in mijn Statenwerk en dan nog heb ik het gevoel 
dat ik er niet genoeg tijd aan besteed. Uit enthousiasme, maar ook doordat de stukkenstroom 
en de werkdruk steeds hoger wordt. Er komen ook steeds meer taken en 
verantwoordelijkheden naar de provincie. Ik merk dat dit breed gedragen wordt door alle 
Statenleden die ik spreek en we werken nu in een werkgroep werkdruk samen aan 
oplossingen.  
Laat ik vooropstellen dat ik blij ben dat er sinds 1975 een voorstel ligt om de vergoeding van 
Statenleden te verhogen. En ook dat ik er niet rijk van hoef te worden. Maar ik wil wel mijn 
werk goed kunnen doen voor iedere inwoner van deze provincie. Dat kan met dit voorstel nog 
niet genoeg.   
Ik ben hiervoor lokaal actief geweest in de politiek en merk dat de werkdruk daar ook hoog 
is, maar doordat je het werk in de avonduren en je eigen gemeente doet beter te combineren 
is. Wij vergaderen overdag en maken steeds meer beslissingen die grote impact hebben op 
onze provincie. We krijgen een steeds grotere rol en dat betekent dat wij ons werk goed 
moeten doen. Ik zou in mijn gemeente (42.000 inwoners) hoger beloond worden dan in de 
provincie Zuid-Holland (3,5 miljoen inwoners, 53 gemeente, 7 RES'en en tal van 
woonregio's). En bij gemeenten wordt het gemeenteraadslid salaris gekoppeld aan die van de 
wethouder. Waarom doen we dat bij Statenleden niet?  
 
Naast mijn statenwerk werk ik 36 uur. Waarom? Omdat ik alleen op mijn 'echte' werk een 
hypotheek kan krijgen en mijn statengeld niet mee kan nemen hierin. Ik zou graag minder 
uren werken zodat ik niet 50-60 urige weken maak, maar in deze woningmarkt lukt het me 
dan niet om een huis te kopen. Huren kan ook, maar dan mag ik ook niet altijd deze 
'onkostenvergoeding' meenemen. Ik denk dat hierdoor veel jonge mensen het 
Statenlidmaatschap links laten liggen. En hoe vreemd is het dat jonge, ambitieuze mensen 
niet volmondig ja kunnen zeggen tegen het statenlidmaatschap? Of een alleenstaande 
moeder? Of iemand die gewoon 40 uur in de week wilt werken en niet meer? Ik zou graag 
zien dat de Statenzaal nog diverser wordt en een afspiegeling is van onze hele provincie. 
 
Ik steun de oproep van Statenlidnu en vindt de verhoging die nu voorgesteld wordt niet 
voldoende. Ik hoop dat u een extra stap kunt zetten zodat de kwaliteit en diversiteit van de 
Staten geborgd wordt. 


